
PROTOKOLL fört vid Styrelsemöte för Helsingborgs Yacht Club  

Dag   2024-01-09 
Tid   18.00-20.00 
Närvarande  Thomas Torounidis, Louise Lundquist, Lennart Holm,  
   Jens Rönnow, Pierre Werner, Jens Wenzel  

1. Mötets öppnande 
Ordförande Thomas Torounidis öppnade mötet 

2. Val av justeringsperson 
Lennart Holm valdes att justera protokollet 

3. Föregående protokoll 
Beslut att godkänna föregående mötesprotokoll.  

4. Ekonomi 
Styrelsen anser att det föreligger behov av fastställda rutiner kring ekonomin och rapporteringen i HYC 
och NHMAB.  
Beslutades: Att uppdra åt kansliet att månadsvis skicka resultat- och balansrapport för NHMAB och HYC 
till styrelsen. 
Beslutades: Att utforma beslutsinstruktion (innefattande bla.beställningar, attest, fakturahantering, be-
loppsgränser, betalningar). Beslut om denna fattas på nästa styrelsemöte. 
Beslutades att uppdra åt kansliet att tillse att årsbokslut för NHMAB är klart till vårmöte. 
Beslutades att föreningen ska ha ett swishnummer. 

5. Klubbhuset - säkerhet och access 
Med anledning av det inbrott som skett i klubbhuset, beslutar styrelsen följande:  
Byte av dörr hos hamnkapten, byte av alla lås i klubbhuset, byte av alla lås i bodarna, installera kameror i 
klubbhusets två möjliga ingångar samt i soprum, installera eluttag i anslutning till kamerorna. 

Beslutades att en genomgång av befintlig access via taggar ska ske inför nästa möte.  

Beslutades att polisanmälan ska distribueras till styrelsen och att namn på personer som varit inne den 
aktuella natten för inbrottet ska överlämnas till polisen. 

Beslutades att ordförande NHMAB och ordförande HYC ska ges access till Tallywebb. 
Beslutades att inga koder får förekomma bland medlemmar, enbart taggar ska användas.  

6. Administration 
Styrelsen har fått in tre medlemsansökningar. En medlem beviljades medlemskap, två behöver 
komplettera med dokumenterat båtintresse. 
Beslutades att uppdatera elavtal där journal och journalföring tydliggörs, att rapportering sker minst två 
gånger per år (oftare om man har hög elförbrukning). 
Beslutade att be klubbkommittén inkomma med en årsplan för aktiviteter. Beslut om kostnader för event 
fattas av ordförande framgent.  

7. Säkerhet i hamnen 
Beslutades att anta dokumentation kring kamerabevakning. 
Information om säkerhetsarbete presenterades. De två spår som styrelsen arbetar vidare med är  
1) kamerabevakning där möten med olika leverantörer ska äga rum och offerter inhämtas,  
2) rondering i hamnen där information om liknande upplägg ska inhämtas från andra föreningar. 

8. Medlemsbeteende 
Styrelsen har mottagit information om beteende från medlemmar som kan anses vara i strid mot 
föreningens stadgar. Beslutades att vidtala berörda personer och därefter fatta beslut om eventuella 
disciplinära åtgärder. 



9. IT 
Det finns ett behov att samordna föreningens IT och då främst med fokus på hemsida, epost och lagring 
av filer. Beslutades att uppdra åt Pierre Werner inhämta offert samt ordna Google Drive för filhantering. 

10.Kommunikation 
Beslutades att skicka ut nyhetsbrev till medlemmarna i HYC i enlighet med presenterat förslag. 
   

11.Medlemsaktiviteter 
Beslutades att bordlägga frågan till nästa möte och inleda nästa styrelsemöte med denna punkt. 

12. Övrigt 
Beslutades att sjösättningen äger rum den 20 april med Jens Rönnow som ansvarig. 
Förfrågan har inkommit från HarbourMe angående bokningssystem för hamnen. Beslutades att inte gå 
vidare med förslaget i dagsläget.  

13.Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 


